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Varhaug ungdomsskule - referat frå møte i FAU 
 
Dato: 22. januar 2024 
Tid: 17.00-18.00 
 
Disse møtte: Elisebeth Berge, Iver Henry Kvernes, Merethe Sæbø, Kris M. Georgsen, Sara 

Sommerstad Tjelmeland (SLT) 
 
Forfall:  Ingen 
 
 
Saker: 
1/24 - Godgjenning av innkalling og referat 
Ingen merkander og referat godkjent.  
 
2/24 - Vidare arbeid med nasjonale prøver  
Rektor informerte om hvordan skolen jobber videre med nasjonale prøver. Både 8. og 9. trinn 
har fokus på lesing og hvordan de kan heve elevene sine resultater. 
8. og 9. trinn har lærere jobbet med å analysere hvilke tekster elevene trenger å øve mer på, 
og hvilke tekster som de gjør det bra på. 
Begge har gjort en pedagogsik analyse hvor målet er å øke lesefredighetene til elevene. De 
har laget en plan for å gjennomføre en intervensjon med en pre -og post test.  
 
3/24 - Mobiltelefonar på skulen  
Det er elever som ikke leverer inn telefonene ved oppstart av 1. time. Vi kan ikke sjekke 
elevene om de har med eller ikke. Vi ble enige om å ta dette opp ved foreldremøtene, samt å 
ta det opp på utviklingssamtalene.  
 
4/24 – Evt. 

a) SLT informerte om natteravnsarbeidet. De ba skolen om å lage en mer utfyllende liste 

(navn på en foresatt, tlfnr og mailadr) for alle trinnene som skal gå natteravn. Skolen 

lager liste som FAU kan legge ut på Facebooksiden Natteravn Varhaug. Skolen 

«vismer» hjem et skriv om at det har kommet nye lister og en påmminelse om 

natteravnsarbeidet.  

b) Oppussing av skolen. Skolen skal pusses opp for 10 millioner. Rektor og vaktmester 

er i dialog med teknisk etat om dette. Skolens ansatte har laget en ønskeliste over 

hva områder de ønsker å pusse opp. FAU ble presentert ønskelisten, og fikk innspill 

fra FAU. Deres prioriteringer var å pusse opp klasserommene med digitale skjermer, 



 

 
 

få inn fine farger og nye gardiner. Utvide kantinen ved å ta vekk vaktmesteren sitt 

kontor. Pusse opp helsesykepleierrommet med inngang fra utsiden.  

Referent:Kris Georgsen 
 
Med hilsen 
Hå kommune 
 
 
Marianne Rimestad 
administrasjonskonsulent 
 
 
 
 
Kopi til:    
Kris Georgsen    
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